

7天5晚 探索尼泊尔

HIGHLIGHT TOUR CODE: 7NEP

- ◆ 3-4星酒店 ◆ 观看日出 ◆ 费瓦湖船游 ◆ 塔美购物街 ◆ 内陆单飞（博卡拉 - 加德满都）
- ◆ 特色餐饮~尼泊尔式晚宴与歌舞表演

第一天 吉隆坡 ✈ 加德满都 (晚餐)
乘搭国际航班飞往加德满都与当地导游会面后送往酒店休息。过后前往参观帕舒帕蒂纳特和布达纳特。

第二天 加德满都 (早餐 / 午餐 / 晚餐)
享用酒店早餐后，前往列入世界文化遗产之一的杜巴广场及拜访活女神-库玛丽。
午餐后，参观斯瓦扬布寺与帕坦市。享用晚餐，入住酒加德满都店。

第三天 加德满都 - 博卡拉 (早餐 / 午餐 / 晚餐)
在酒店享用早餐后，前往距离大约200公里的博卡拉（车程大约6小时）。在当地餐厅享用午餐后，乘船游费瓦湖。
晚餐后入住博卡拉酒店。

第四天 博卡拉 (早餐 / 午餐 / 晚餐)
凌晨，集合前往萨兰阔特观看日出(以天气为准)。前往参观魔鬼瀑布，古德许瓦洞穴，西藏难民营。
晚餐后入住博卡拉酒店。

第五天 博卡拉 ✈ 加德满都 - 那加阔 (早餐 / 午餐 / 晚餐)
早餐后将搭乘内陆航班返回加德满都，驱车前往距离加德满都30公里外的那加阔(海拔2175米)，在经过梯田和村屋的同时，您可以能观看例如希夏邦马峰与喜马拉雅山等的壮观的山脉。如果天气允许，还有机会观看世界第一高峰 - 珠穆朗玛峰。
晚餐后入住那加阔酒店。

第六天 那加阔 - 加德满都 ✈ 吉隆坡 (早餐 / 午餐)
观赏日出后，返回酒店享用早餐。过后驱车前往加德满都并在当地餐厅享用午餐。前往参观巴克塔布尔市。
傍晚，在塔美享受自由购物时间。前往机场，回返家园。

备注：尼泊尔落地签证 (25美金 - 付现于尼泊尔国际机场入境关卡人员)

行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准，酒店如有异动/遇房满将以同等级替代。当您订购本公司旅游配套时，将被视为已细读及了解本社之旅游细节和条款

团费：
机场税：
旅游保险：
小费：
总额：
出发日期：
飞行航班：

CALL US (03) 2148 3880

壹等旅游 Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.
Address : No. 290, 1st Floor, Jalan Pudu, 55100 KL
Email : sales@edenvacation.com
Website : www.edenvacation.com

7D5N NEPAL DISCOVERY

HIGHLIGHT TOUR CODE: 7NEP

- ◆ Stunning 3 + 4 star hotel
- ◆ View Sunrise
- ◆ Boating at Phewa Lake
- ◆ Shopping at Thamel
- ◆ One-way Domestic flight (Pokhara - Kathmandu)
- ◆ Special Meal~Nepalese dinner with dance show

- DAY 1 Arrival at Kathmandu** (D)
Meet by tour guide upon arrival and transfer to Kathmandu hotel. Later, visit **Pashupatinath** and **Boudhanath**.
- DAY 2 Kathmandu City** (B / L / D)
After breakfast at hotel, visit Kathmandu City **Durbar Square** which is UNESCO World Heritage Sites. We will also visit the only living goddess "**KUMARI**". Having lunch at local restaurant, heading to **Swoyambhunath Stupa** and **Patan City**. Dinner and overnight stay at Kathmandu.
- DAY 3 Kathmandu - Pokhara** (B / L / D)
After breakfast at hotel, drive to **Pokhara** which will be about 200km (6hours drive). Lunch at local restaurant and boating at **Phewa Lake** during evening. Dinner and overnight stay at Pokhara.
- DAY 4 Pokhara** (B / L / D)
Wake up in the early morning and proceed to **Sarangkot** for sunrise (subject to weather). Proceed to visit **Devi's Fall**, famous cave **Gupteswor** and **Tibetan Refugee Camp**. Overnight stay at Pokhara.
- DAY 5 Pokhara ✈ Kathmandu - Nagarkot** (B / L / D)
Post breakfast heading back to Kathmandu by flight and drive 30km to **Nagarkot** (altitude 2175m). Passes through terraced fields and strutted houses, you can view the spectacular mountain ranges such as **Shisabangma** and **Ganesh Himal**. You may possibly see the Earth's highest mountain - **Mount Everest** only in a clear day. Overnight stay at Nagarkot.
- DAY 6 Nagarkot - Kathmandu ✈ Kuala Lumpur** (B / L)
Wake up in the early morning for sunrise before breakfast. After that driving back to Kathmandu and lunch at local restaurant. Pay a visit to **Bhaktapur City**. At evening, have a great shopping time at **Thamel**. Transfer to airport after dinner.

Remark: Nepal visa on arrival (USD 25 per person to Nepal Immigration officer upon arrival at airport)

** The above itinerary is for reference only and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement. Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary.**

Tour Fare :
 Airport Taxes :
 Travel Insurance :
 Tipping :
 Total :

Departure Date :
 Flight Details :

CALL US (03) 2148 3880

壹等旅游 Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.
 Address : No. 290, 1st Floor, Jalan Pudu, 55100 KL
 Email : sales@edenvacation.com
 Website : www.edenvacation.com